
Fra: maryann-emilie <maryann-emilie@hotmail.com> 
Sendt: 29. september 2015 21:30 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: Etterlyser tilbakemelding på mail sendt den 10.sept 2015 
 

Den 10.september sendte jeg dere en mail med spørsmål om hva Lindås kommune har av planer i 

forhold til det store behovet for bosetting av flyktninger?Engasjementet blant folk er stort nå, så 

en kommunalstyrt innsamling kan gjerne være en god ide? Har ennå ikke fått noe svar.  

Håper på svar fra dere denne gangen.  

Mvh Maryann Emilie Fyllingen  

 

 

 


